
Bare så dejligt. 

 

Det er en stor fornøjelse for rigtig mange mennesker, at vi har 

mulighed for, enten at gå eller cykle på vores dejlige strandsti. 

Men---- et lille men. Det ville bare være så dejligt, hvis vi også 

kunne nyde at se sandet eller at gå i strandkanten, men det 

kniber meget pga. tang. Badesæsonen nærmer sig jo. 

 

 

 



 

Desværre er vejr og vind slem ved stien, som billederne viser. 

Heldigvis har vi her i Hou stærke kræfter, som ikke går af 

vejen ”stien” for at vedligeholde den eller sørger for den bliver 

det. 

 

 

Bare så dejligt 

 

at den slags 

mennesker findes i 

Hou. 
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